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Zwracam się z uprzejmą prośbą o rozważenie możliwości otwarcia dla ruchu nowo 
powstałego deptaku na głównej ulicy 1 Maja, będącej ciągiem komunikacyjnym pomiędzy 
centrum miasta a dzielnicą Zdrój. Sugeruję umożliwienie ruchu pojazdów, zwłaszcza w 
tygodniu, zachowując zamknięcie dla ruchu w weekendy. Mieszkańcy Sołectwa Moszczenica 
oraz osiedla Złote Łany skarżą się na utrudniony dojazd, co wpływa negatywnie na ich 
codzienne funkcjonowanie. Dodatkowo, przedsiębiorcy prowadzący działalność przy ul. 1 
Maja donoszą o znacznym spadku obrotów od czasu zamknięcia przejazdu. Ten stan rzeczy 
ma negatywny wpływ na rozwój lokalnych przedsiębiorstw. Warto również zauważyć, że na 
ulicach omijających deptak tworzą się korki, co dodatkowo utrudnia płynność ruchu i może 
prowadzić do niekorzystnych konsekwencji dla mieszkańców. Proszę zatem o uwzględnienie 
tych aspektów przy rozważaniu ewentualnego otwarcia deptaku dla ruchu. Mam nadzieję, że 
taka decyzja przyczyni się do poprawy sytuacji komunikacyjnej oraz wsparcia lokalnej 
społeczności i przedsiębiorców. 
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